
 
Zápis č. 6/2007 (18) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 14.5. 2007 

 
Přítomni:   Ing. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, CSc., 

Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. Milan Navrátil, M. Borovian, T. 
Javořík (celkem 8 členů AS ) 

Omluveni:  Bc. E. Kvasnicová, Bc. V. Gerlich 
Hosté: RNDr. J. Ostravský, CSc., Mgr. M. Adámek, Ph.D. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006.  

5. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru FAI.  

6. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2006.  

7. Softwarové vybavení studovny a knihovny.  

8. Předložení návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

9. Různé. 

Jednání zahájil a vedl předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov. 
Vzhledem k tomu, že Dr. Sysel bude muset zasedání AS FAI předčasně opustit, navrhl Dr. 
Chramcov změnu pořadí projednávaných bodů programu. 
 
ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007. 

Tento návrh se podrobně projednával na posledním zasedání Ekonomické komise viz. Zápis č. 5 
ze zasedání EK AS FAI. Návrh byl podepsán děkanem FAI. Další připomínky ze stran členů AS 
FAI nejsou a návrh může být předložen AS FAI ke schválení. 
 
Návrh usnesení AS FAI  18/1 
AS FAI schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007. 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 18/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 
2007. 
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ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006.  

Do návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006 byly doplněny tabulky a zapracovány 
připomínky z řad členů AS FAI. 
 
Návrh usnesení AS FAI  18/2 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006. 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 18/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2006 
 
ad 5) Projednání  návrhu Dlouhodobého záměru FAI. 

Tento návrh se podrobně projednával na posledním zasedání Legislativní komise. Zápis z LK 
mají členové AS FAI k dispozici v elektronické podobě. Prof. Prokop zapracoval veškeré 
připomínky a další připomínky z řad nečlenů LK nejsou. 
 
Návrh usnesení AS FAI  18/3 
AS FAI schválil návrh Dlouhodobého záměru FAI. 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 18/3 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Dlouhodobého záměru FAI. 
 
ad 6) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI. 

Výroční zpráva činnosti FAI za rok 2006 byla projednávána na zasedání Legislativní komise. 
Připomínky a náměty byly zapracovány. Byla provedena oprava v bodě 1 v odstavci 5 a na straně 
2 ve 2. odstavci. Další připomínky z řad nečlenů LK nejsou. 
 
Návrh usnesení AS FAI  18/4 
AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2006. 
 
Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0  
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 18/4 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2006. 
 
ad 7) Softwarové vybavení studovny a knihovny.  

Dr. Sysel  podotkl, že není přítomna Bc. Kvasnicová, která za tento bod zodpovídala. Mezi 
studenty byl rozdán dotazník, ve kterém se měli vyjádřit, který SW by chtěli mít k dispozici ve 
studovnách UTB. Nejvíce studentů chce pracovat se SW Mathematica a MatLab. Je potřeba 
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nakoupit licence pro MatLab (cca 90 000,- Kč) a dále je možnost koupit licenci pro neomezené 
užívání SW Mathematica pro celou UTB (cca 1 000 000,- Kč). Je nutno nákupy licencí projednat 
na kolegiu děkana, případně na AS UTB. Proděkan Ostravský informoval, že Ústav matematiky 
bude nakupovat licenci pro SW Maple. 

Dr. Sysel odchází. 

 

ad 8) Předložení návrhu Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2007.  

Tento bod se z programu stahuje, protože porada vedení děkana, na které se měl projednávat 
také rozpočet FAI na rok 2007, byla přesunuta na pozdější termín, než je termín zasedání AS 
FAI. 

 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

Proděkan Ostravský informoval o tom, že se s dalšími zástupci FAI zúčastnil konference FELAPO 
v Bojnici. Poznatky, které na konferenci načerpali, budou využity při vedení naší fakulty. Příští 
rok se tato konference uskuteční na naší fakultě.  

Proděkan Adámek  přednesl několik námětů z jiných univerzit, které by mohla využít i FAI: 

• vydávání odborného časopisu,  

• týdenní „studium“ pro 10-ti leté děti s cílem vzbudit u dětí zájem o techniku,  

• otevření nového oboru zaměřeného na informatiku v medicíně, s cílem přilákat ke studiu 
informatiky větší množství děvčat, apod.   

Na konferenci byl přítomen i zástupce firmy Siemens, který sdělil, že firmy zřizují místa pro 
absolventy bakalářského studia. Dříve pro absolventy tohoto studia nebylo uplatnění.  

Proděkan Ostravský dále informoval o termínu přijímacích zkoušek. Přijímací zkoušky proběhnou 
11.-12.6.2007. Náhradní termín bude 18.6.2007. Případné 2. kolo přijímacích zkoušek proběhne 
koncem srpna. 

Na pany proděkany byl vznesen dotaz, který byl adresován AS FAI prostřednictvím 
internetových stránek AS FAI. 

Znění dotazu: „Chtěl bych se zeptat, kdy budou zveřejněny okruhy otázek pro státní závěrečné zkoušky oboru Automatické 
řízení a informatika. Neměly by tyto okruhy být známy již 2 měsíce před konáním státních zkoušek podle "Směrnice Fakulty 
aplikované informatiky doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně", článku 25, odstavce 2? Děkuji za 
odpověď.“ 

Proděkan Adámek sdělil, že se nepodařilo do 1.5.2007 zajistit státnicové otázky z UAŘT. Otázky 
budou k dispozici na webu FAI 15.5.2007. 

Prod. Ostravský a prod. Adámek odcházejí. 

Přichází Bc. Gerlich. 

 
ad 9) Různé . 

dr. Fialka  poukázal na množství nedopalků u parkoviště. Bylo by vhodné umístit vedle lavičky u 
parkoviště koš. 

Ing. M. Navrátil  sdělil, že u hlavního vchodu za rohem je popelník, který tam nemá co dělat. 
Dojednat s tajemnicí odklizení popelníku. 
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Bc. Gerlich  podotkl, že by se mělo nějakým způsobem apelovat na zaměstnance, aby před 
hlavním vchodem nekouřili a šli studentům příkladem. Bylo by vhodné otevřít tento problém na 
zasedání vedení FAI. 

 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů. 

Zápis bez připomínek.  

• Přístřešek nad čistící zónou u zadního vchodu - splněno.               Zodpovídá: tajemnice FAI 

• Instalace čteček na kuchyňky – instalace čteček proběhne 15.5.2007, čtečky budou 
namontovány na všechny kuchyňky na U51 kromě kuchyňky ve 3. patře.    

 Zodpovídá:  tajemnice FAI 

• Telefonní kontakty na členy AS FAI – jsou k dispozici pouze od některých, ti kteří 
kontakt na sebe neposlali, ať tak učiní co nejdříve. 

• Šablony pro teze a disertační práce – proděkan Zelinka návrh zpracoval, na webu FAI bude 
k dispozici konečná verze. 

 
Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 4.6.2007 ve 13.00 hod. v místnosti 
51/203 v budově U5 na Jižních Svazích. 
 

 
Ve Zlíně dne 21.5.2007 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
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